
En/Na . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . , amb DNI . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

i domicili al carrer . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . , nº . . . . . . ,  

de/d' . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . , en nom de la Coordinadora per un Transport 

Sostenible i tenint en compte que del 16 al 22 d'aquest mes de setembre es celebra la 

SETMANA EUROPEA DE LA MOBILITAT, amb el lema “Millora el clima de la teva ciutat”, 

SOL·LICITA:

1. Que dins del casc urbà es cree una xarxa de carrers per a ciclistes i vianants, amb 

l'accés permès als autos dels residents (a velocitat reduïda); aquesta xarxa connectaria 

els  punts  neuràlgics  de  la  nostra  població:  instituts,  escoles,  parcs,  centres  de  salut, 

hospital, estació, polígons industrials, etc. En la resta de carrers, el trànsit urbà hauria de 

suavitzar-se, controlant bé que ningú sobrepasse la velocitat màxima.

2.  Que  millore  el  transport  col·lectiu  urbà  i  interurbà,  sobretot  en  rapidesa  i 

puntualitat, donant-li sempre prioritat sobre el cotxe i la moto.

3. Que connecte aquest municipi amb tots els municipis veïns per mig de camins 

rurals poc transitats, fent les mínimes connexions necessàries, o amb carrils de bicis i 

vianants de nova creació. 

4. Que demane a la Mancomunitat i la Diputació un Pla Director de Carrils bici, amb 

l'estudi rigorós de la perillositat de les actuals connexions interurbanes i les alternatives 

existents, per a vore quins camins cal connectar o quins carrils cal fer per comunicar tots 

els pobles de la comarca pel camí més curt i amb plena seguretat. 

5. Que demane a la Diputació la recuperació de l'antic traçat del ferrocarril que anava 

des de Carcaixent fins a Tavernes (i Dénia) per a fer la Via Verda Ribera-Safor, així mateix 

que faça la Via Verda Vora Xúquer per connectar els pobles de la Ribera Baixa amb els de 

la Ribera Alta aprofitant les motes i camins actuals. Dues vies verdes factibles, barates 

(perquè costarien la centèsima part del que es presuposta per a les tres autovies que 

volen executar), summament útils, d'impacte ambiental mínim i potenciadores del turisme 

respectuós amb l'entorn.  

SR. ALCALDE/ALCALDESSA i REGIDORS/REGIDORES



En  definitiva  es  tracta  de  posar  de  moda  l'anar  a  peu  i  en  bici  per  millorar 

notablement les condicions de vida a la nostra ciutat, la qual cosa es pot aconseguir en 

poc de temps perquè la ciutat quasi plana i el clima suau són ideals, i cada vegada hi ha 

més gent sensibilitzada que està disposta a caminar o ciclar quotidianament si se'ls facilita 

vials i seguretat.

En . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . , a . . . . . . . . . . de setembre de 2009.

Att.


